
Křeček – TIMMY 

 

Jednoho dne ke mně přišly moje dvě spolužačky – Aneta a Adéla, 

jestli bych nemohl jít s nimi domluvit s třídní paní učitelkou křečka do 

naší třídy. Tak jsme šli. Už nás bylo více.  

Nejdříve za paní učitelkou a poté za paní ředitelkou. Verdikt zněl, že 

křečka mít můžeme, když všichni ze třídy budou souhlasit s určitými 

podmínkami a všechen personál školy, který chodí k nám do třídy, 

nemá alergii na zvířecí srst a piliny. Jak se vše vyřídilo, Aneta jela do 

Prostějova křečka koupit. Na jméně jsme se již předem domluvili, dali 

jsme mu jméno -Timmy. 

Hned další den ho Aneta do školy přinesla. Začali jsme si s ním hrát, 

postavili mu hřiště a zařadili do třídního kolektivu, takže Timmy je teď 

v podstatě jeden z nás. Již ho máme více než měsíc a myslím, že si na 

nás zvykl. Doma právě projektuji jeho nové hřiště, které by mělo býti 

co nejvíce podobné jeho přirozenému prostředí. Jsem velice rád, že 

ho můžeme mít.  

                                                        Vojtěch Langer 

                                                             7. ročník 


